

From: Marie-Joseph Experton <[REDACTED]>

To: 'Bella Klein' <[REDACTED]>, 'Richard Kahn' <[REDACTED]>, '[REDACTED]' <[REDACTED]>

Cc: 'valdson cotrin' <[REDACTED]>

Subject: EPSTEIN / ISC - Installation Alarme [REDACTED]

Date: Tue, 14 Aug 2012 10:04:55 +0000

Importance: High

Draft English translation of ISC mail forwarded by Valdson:

Dear Sir,

Further to your request, I confirm that the installation of the alarm system in the apartment at [REDACTED] does not need to be replaced.

It is in compliance with applicable regulations and the manufacturer continues to supply spare parts.

Today, the change for another installation would be useless since it would only provide small improvements for the current use of the alarm system and would need a substantial budget.

We thus invite you to answer our quote for repair which will solve the current problems and will allow you to be in agreement with your insurance company.

We shall soon be able to send you a proposal for a maintenance contract which will insure regular preventive visits and will cover work and travels, as well as the equipment if you wish.

We remain at your disposal.

Sincerely,

Jean-Marc Bélistan

Best regards.

Marie-Joseph Experton

Avocat au Barreau de Paris établi à Bruxelles

----- Forwarded message -----

From: valdson cotrin <[REDACTED]>

Date: 2012/8/14

Subject: Fwd: Installation Alarme [REDACTED]

To: [REDACTED], Bella Klein <[REDACTED]>

----- Forwarded message -----

From: Jean Marc Belistan <[REDACTED]>

Date: 2012/8/14

Subject: Installation Alarme [REDACTED]

To: Waldson <[REDACTED]>

Cc: Kamel Sebaihi <[REDACTED]>

Bonjour monsieur, comme suite à votre demande, je vous confirme que l'installation de détection intrusion de l'appartement du 22 Foch [REDACTED] pas lieu d'être remplacée dans son ensemble.

Elle est conforme aux réglementations en vigueur, le fabricant continue de fournir [REDACTED] pièces détachées.

Le changement pour une autre installation serait aujourd'hui inutile car elle [REDACTED] que peu de différence par rapport à l'utilisation actuelle et entraînerait un budget conséquent.

Nous vous invitons donc à répondre à notre devis de réparation qui réglera [REDACTED] problèmes en cours et vous permettra d'être en accord avec votre compagnie d'assurance.

Nous serons à même prochainement de vous adresser une proposition de contrat de maintenance qui assure un rythme régulier de visites préventives et prend en charge main d'œuvre et déplacements ainsi que le matériel si vous le souhaitez .

Nous restons à votre entière disposition.

Bien cordialement

Jean - Marc Bélistan

[REDACTED]

ISC sa
354 rue Lecourbe
75015 - Paris

[REDACTED]

[REDACTED]

www.isc-ac.com

Alarme-Conseil sa
354 rue Lecourbe
75015 - Paris

[REDACTED]

[REDACTED]